
SPF Seniorerna Trögd Protokoll
Protokoll fört vid styrelsemöte 2022-09-05 i Basta

Närvarande:  Monica Johansson ordf

Christer Wahlund

Marianne Andersson

Bengt-Olof Lennartsson

Ingemar Andersson

Else-Britt Andersson

Kerstin Ryman

Jerry Wettervik

Ingvar Bergdahl

93

Mötets öppnande

 94

Föregående protokoll godkändes.

95

Helena Elvidotter Forslund från Vuxenskolan informerade om det samarbete de har med 
ideella föreningar vid kulturarrangemang. Föreningarna kan få ett litet ekonomiskt stöd från 
Vuxenskolan till dessa. Monica är föreningens kontaktperson mot Vuxenskolan. 

96

Vikinghallen

Fuktskadan i cafeteriadelen innebär att en omfattande reparation måste göras. En spolbil har
varit och rensat dräneringsrören runt grunden. Panelen på innerväggarna är riven och en 
avfuktare är insatt. När väggarna är torr kommer de att kläs med gips och målas. En 
luftvärmepump kommer att installeras istället för elelementet. Hela upprustningen av stora 
hallen och cafeterian beräknas kosta 125 000 kronor vilket en enig styrelse har godkänt.

Bengt-Olof har full befogenhet att besluta vilka åtgärder som behövs.

97

Marianne redogjorde för möte med kommunen runt bidragssystemet till föreningar.



98

Marianne vikarierar för Birgitta Andersson som kontaktperson för vattengympagruppen.

99

Nästa medlemsmöte är planerat till 28/9 i Trögdsgården. Bernt Lund kommer och talar om 
Enköpings historia. Tiden ändras till 14.00 för att alla vattengympare ska kunna delta. Vi 
serverar kaffe med bröd.

100

Vi avvaktar med novembermötets datum till efter 28/9.

101

Vad är skälig avgift för ett möte?

102

Monica avslutade mötet.

Vid protokollet Justeras

___________________________ ________________________

Marianne Andersson Monica Johansson


